
Menighetsmøte 27. april 2022 kl.19 i Aurskog kirke, Tema Menighetshus 
 

Tilstede: 29 stk deltok inkludert representanter fra stab og menighetsråd. 

Menighetsrådet hadde invitert til arbeidsmøte om menighetshus. Det ble jobbet med tre tema på ulike 

arbeidsstasjoner og under følger en oppsummering av arbeidet ved stasjonene og fra gjennomgangen av de 

ulike temaene etter pausen.  

Hva skal menighetshuset brukes til 

Fra arbeidsstasjonen 

• Kontor 
• Trosopplæring 
• Barnearbeid 
• Ungdomsarbeid 
• Familieonsdager 
• Kvinnefrokost 
• Mannskvelder 
• Strømsparegudstjenester 
• Menighetsmøter 
• Lagerplass menighetsarbeid 
• Hva kan huset ikke brukes til? 

 

• Utleie 
• Barnedåp/konfirmasjon/ 

minnesamvær 
• Størrelse kjøkken i forbindelse med 

utleie 
• Kan kontorfunksjoner slås sammen slik 

at man har behov for mindre 
kontorareal 

• Er det behov for heis (kan etasjene 
fungere uavhengig av hverandre) 

• Fjerne rømningstrapp – erstatte med 
utgang mot øst 
 

Fra gjennomgang 

• Huset skal også inneholde toalettanlegg for kirken 

• Hva skal huset ikke brukes til? – spesifisert: gudstjenester holdes i kirken, Menigheten er medlem 

av SAP – hva kan arrangeres på prestegården? 

Hvor stort bør menighetshuset være 

Fra arbeidsstasjonen 

• Ikke større enn nødvendig 
• Stort nok til å romme aktiviteter 
• Beholde opprinnelig løsning da 

omprosjektering vil koste penger 
• Tilpasse mulighet for utleie 
• Vi vil samle hele menigheten 

 

• Hva kan menigheten og Stiftelsen 
fortsette å samarbeide om 

• Hvilke aktiviteter kan benytte lokaler på 
prestegården og hva må man ha i ny 
bygg? 
 

Fra gjennomgang 
Alle kommentarene under er linket opp mot det godkjente plangrunnlaget for menighetshuset. 

• 2 menighetssaler: slå sammen til en sal med delevegg for å spare areal 

o «Ved å ha to saler, en på hver side av gangen var tanken at man hadde «lydløse» skiller 

mellom salene med tanke på utleie» 

• Ikke behov for heis – de to etasjene kan driftes uavhengig av hverandre. 

• «Heis kom inn da det ikke var mulig å få tillatelse til parkering foran kontorinngangen i 

kjelleretasje» 

• Rømningstrapp: utgå og heller ha to utganger i kjelleretasjen 

• Toalett med gang og lobby: flytte toalett der heis er (forutsetter at heis utgår) og så ha et større 

kjøkken slik at man kan ta imot fra catering (helst dobbelt så stort) 

• Menighetsmøtet ber menighetsrådet se på bedre arealutnyttelse av lokalene 



Økonomisk ramme 

Fra arbeidsstasjonen 

• Viktig å komme i gang med byggingen 
så fort som mulig 

• Dugnadsånd – hva kan vi gjøre selv, hva 
har vi lov til å gjøre selv -ref Betel på 
Haga og bygdehuset på Toten 

• Utfordre bygdas 10 største bedrifter til 
å komme med bidrag 

• Bygge mindre 
• Fokusere på kulturhus og bygdehus mer 

enn menighetshus – mere positiv 
omtale 

• Solceller på taket 
• Sjekke hvor man kan søke om støtte, 

legat, stiftelser 
• Markedsføring 
• Utleie 
• Fortsette å engasjere nye givere 
• Bygge i etapper – enklere å engasjere 

folk 
• Sette opp råbygg så folk ser at det skjer 

noe – få inn mere støtte 
 

Fra gjennomgang 
Kostnadstak: 

• 20 millioner er stort løft for menigheten, det må sees på kostnadskutt.  

o Om man reduserer arealet 20%, går da kostandene ned 20%? 

o Nedskalering: fjerne heis, rømningstrapp, bandrom og 1 kontor, slå sammen salene, fjerne 

gang i området for toalettfasiliteter, men antall sitteplasser i saler beholdes.. 

• 15 millioner – hva slags hus kan vi få for denne prisen? 

Reduksjon av kostnader: 

• Kontrakt om ferdig bygg – hva kan utføres av dugnadsarbeid? 

• Hva koster omprosjektering inkl ny byggesaksbehandling 

• Kan huset ha ett plan? 

• Utkast til ny løsning – behovsvurdering i forhold til løsning. 

• Nedskalering gir også mindre driftskostnader 

Menighetsmøtet utforer menighetsrådet til å se på tilgjengelig areal på prestegården for aktiviteter for å 

se på hvor stort et menighetshus må være.  

Menighetsrådet utfordret menighetsmøte i forhold til å finne noen som kan være dugnadsleder og styre 

dugnadsarbeidet.  

Oppsummering og videre arbeid 
• Menighetsrådet vil nå jobbe videre på neste menighetsrådsmøte med de innspillene som kom frem 

i menighetsmøtet.  

• Det vil bli innkalt til nytt menighetsmøte etter sommeren for videre arbeid med temaet. 

 

Det var enighet om at denne måten med arbeidsstasjoner var en fin måte å jobbe med temaet på. 

Menighetsrådet takker alle som var med å bidra denne kvelden. 

 

Ref. Anna Sofie Mørland 

 


